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ASSISTENTS                                                        MINUTA NÚM. 11/2011 

ALCALDE-PRESIDENT                                                 SESSIÒ ORDINÀRIA 
ANTONI FRANCESC GASPAR  RAMOS 
 
REGIDORES I REGIDORS 
CONSOL DURAN DIANA 
MIGUEL JESÚS MECHÓ FORNER 
ROSARIO CLARA GIL MONTOLIO 
VICENT LLUCH VILAR 
Mª ELVIRA BONANAD CUBELLS 
JAVIER QUERALT VILA 
MICHELA MARTÍNEZ SERRA 
MARÍA RAMÓN BELTRÁN 
LAURA VICENTA GAMÓN ALCÓN 
DOMÈNEC GARCIA ANGLÉS 
 
SECRETÀRIA-INTERVENTORA 
INMACULADA MORENO SERRANO 
 
 Al saló del Ple de la Casa Consistorial de Faura (València), el 25 de juliol 
de 2011. 

 
 Degudament convocats i notificats en forma de l'ordre del dia 
comprensiu dels assumptes a tractar, es reunixen sota la presidència de 
l’alcalde, Antoni F. Gaspar Ramos, els membres expressats  dalt, que integren 
l'Ajuntament en Ple, per fer sessió extraordinària i pública en 1a convocatòria. 

 
Essent les 20.30 h, i prèvia comprovació del quòrum d’assistència, la 

Presidència va declarar obert l'acte. 
 
 ORDRE DEL DIA 

 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR  10/2011. 
 

Es dóna compte de l’acta de la sessió anterior 10/2011, del dia 27 de 
juny, que es considera conforme i aprovada pel Ple per unanimitat dels 
membres de dret. 
 
2. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA ADOPTADES 
DES DE L’ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 167 A 181/2011 
 

Es dóna compte de les resolucions de l’Alcaldia núm. 167 a 181/2011  i 
la Corporació se n’assabenta: 
 
167 Aprovació de l’expedient de contractació, per procediment negociat 

sense publicitat, per a la gestió del servei públic de quiosc en el local 
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propietat municipal al parc de la Rodana. 
168 Devolució de l'import satisfet, per l'empresa Enagas, S.A. amb en 

concepte d'ICIO. 
169 Aprovació de les liquidacions corresponents a l'execució d'obres 

relatives al tancament de solars. 
170 Aprovació de les liquidacions corresponents a l'execució d'obres en 

voreres. 
171 Aprovació de la certificació número 4 de l’obra “Ampliació de la Ronda 

Quémalo i construcció de carrer per a joc de pilota”. 
172 Contractació per a la instal·lació d'un servei de sistema d'alarma a les 

instal·lacions internes de l'Espai del Majors. 
173 Iniciació de procediment sancionador núm. 08/11-LR. 
174 Iniciació procediment sancionador núm.  09/11-LR. 
175 Incoació expedient 4/1-RP de responsabilitat patrimonial. 
176 Aprovació de l'expedient de contractació, per a l'alienació del solar que 

dóna al carrer Cavallers núm. 7. 
177 Sol·licitud d’ajuda econòmica a la Conselleria de d’Infraestructures i 

Transport per l’import de 30.584,80 €. 
178 Incoació expedient sancionador núm. 14/11-T. 
179 Aprovació dels Projectes Socioeducatius, per l’import total de 

161.642,20€. 
180 Ampliació de les aplicacions pressupostaries d’ingressos i despeses. 
181 Delegació de les funcions per a l’acte de boda en la regidora, Consol 

Duran Diana. 
 

3. PROPOSICIÓ DEL PSPV-PSOE I ERPV SOBRE UN MODEL EDUCATIU 
D’ENSENYAMENT  PLURILINGÜE. 
 

Vista la proposició del PSPV-PSOE i ERPV, el Ple, per unanimitat dels 
membres de dret, acorda: 
 

PRIMER. Declaració institucional de l’Ajuntament de Faura en favor d’un 
model educatiu lingüístic de consens, fet amb criteris pedagògics i de qualitat i 
amb un paper protagonista del valencià a l’ensenyament com a garantia de 
plurilingüisme, d’integració i d’oportunitats de futur.  

 
SEGÓN. L’Ajuntament de Faura demana a la Conselleria d’Educació: 

 

− Que retire l’esborrany de decret sobre el plurilingüisme a la Comunitat 
Valenciana i negocie de forma consensuada amb la comunitat 
educativa un model d’ensenyament plurilingüe que garantisca 
l’acompliment de les finalitats de l'Estatut d'Autonomia de la Comunitat 
Valenciana, la LUEV i la Llei Orgànica d'Educació en base a 
l’avaluació dels programes plurilingües, atenent a criteris científics i 
pedagògics basats en l’avaluació dels programes lingüístics actuals i 
en les recomanacions de l’informe de l’IVAQE , referit anteriorment. El 
consens en una matèria tan sensible com l’educació ha de ser un 
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requisit en qualsevol canvi d'un model aplicat des de fa més de 25 
anys.  

 

− Que garantisca els recursos necessaris per la implantació d'aquest 
model consensuat d’ensenyament plurilingüe per tal que oferisca els 
resultats exigits per les lleis abans esmentades.   

 

− Que implante un sistema d’avaluació que determine el nivell de 
competència lingüística de l’alumnat en valencià, castellà i anglès i els 
dissenys dels plans de millora en base als resultats.  

 

− L’Ajuntament de Faura notificarà l’adopció d'aquest acord a la 
Conselleria d'Educació mitjançant l’entrada per registre. A més, aquest 
fet es notificarà per correu certificat a Escola Valenciana-Federació 
d'Associacions per la Llengua. 

 
4. PROPOSICIÓ DEL PSPV-PSOE SOBRE DOCUMENTACIÓ A APORTAR 
EN LES COMISSIONS DE BAREMACIONS DE L’INEM-SERVEF. 
 

Atesa la proposta del PSPV-PSOE, el Ple, per unanimitat dels membres 
de dret, acorda instar al consell Comarcal de l’INEM i al Servef que 
introduïsquen en la documentació a aportar pels possibles beneficiaris la vida 
laboral referida a l’exercici. 

 
5. PROPOSICIÓ DEL PSPV-PSOE SOBRE LA INTEGRACIÓ DELS 
TREBALLADORS DEL CAMP EN EL RÈGIM GENERAL DE LA 
SEGURETAT SOCIAL. 
 

Atesa la proposta del PSPV-PSOE, el Ple, per unanimitat dels membres 
de dret, acorda: 
 

PRIMER. Instar a l’Ajuntament de Faura perquè organitze una xarrada 
informativa sobre la integració dels treballadors del camp en el Règim General 
de la Seguritat Social. 
 

SEGÓN. Instar als grups polítics que componen l’Ajuntament a recolzar 
en el Parlament la Llei que equiparà als treballadors agraris amb la resta de 
treballadors de la rama general. 
 
6. PROPOSICIÓ DEL PSPV-PSOE SOBRE LA INTEGRACIÓ DE LES 
EMPLEADES DE LA LLAR EN EL RÈGIM GENERAL DE LA SEGURETAT 
SOCIAL. 
 

Atesa la proposta del PSPV-PSOE, el Ple, per unanimitat dels membres 
de dret, acorda instar a l’Ajuntament de Faura perquè organitze una xarrada 
informativa sobre el nou règim de cotitzacions que beneficia a les empleades 
de la llar. 
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7. PROPOSICIÓ DEL PSPV-PSOE SOBRE LA DECLARACIÓ DE 
REPARACIÓ I RECONEIXEMENT DE LA MEMÒRIA DE LUIS OCAÑA. 
 

Atesa la proposta del PSPV-PSOE, el Ple, per unanimitat dels membres 
de dret acorda: 

 
PRIMER. Instar a l’Ajuntament de Faura perquè faça els tràmits per 

sol·licitar al Ministeri de Justícia la declaració de reparació i reconeixement 
personal de Luis Ocaña amb l’objectiu de restituir la plena dignitat de la seua 
persona. 

 
SEGÓN. Instar a l’Ajuntament de Faura perquè es celebre el pròxim 18 

d’octubre, dia de l’aniversari del seu afusellament a Paterna, un acte de record 
i desgreuge. 
 
8. PROPOSICIÓ D’ERPV SOBRE LA CONSTITUCIÓ DEL CONSELL 
ESCOLAR TERRITORIAL DE LA MANCOMUNITAT DE LES VALLS. 
 

La portaveu del PSPV-PSOE presenta esmena a la proposició d’ERPV, 
sotmesa esta a votació és aprovada per unanimitat dels membres de dret, 
aprovant-se la proposició en els termes següents: 

 
Demanar a la Mancomunitat de les Valls que eleve a la Conselleria 

d’Educació, Formació i Ocupació perquè es pronuncie sobre la possibilitat de 
creació d’un Consell Escolar Territorial dels cinc pobles que la conformen i els 
centres educatius respectius. 

 
9. PROPOSTES I PREGUNTES. 
 

Abans de passar al torn de propostes i preguntes, l'alcalde repartix entre 
els regidors el programa provisional de festes 2011 i informa de les dos 
reunions mantingudes recentment sobre paratge del Codoval i Xarxa Elèctrica 
d'Espanya (REE). Així el dia 14 de juliol en la reunió mantinguda entre alcaldes 
de la zona i responsables d’Adif i del Ministeri s’ha obtingut el compromís ferm 
de treballar en altres alternatives, ja que no es vol tocar el paratge del Codoval. 
Respecte a l’altre assumpte, es dóna compte que les dos línies d’alta tensió 
que encara travessen Faura seran soterrades, després de què l’equip de 
govern haja arrancat el comprimís de Red Elèctrica d’Espanya (REE) per a fer-
ho. 

 
La portaveu del PP pregunta perquè pinten els passos de vianants a la nit, 

contestant la regidora de treball, Rosario Clara Gil, que es va decidir, d'acord 
amb els treballadors, per motius de seguretat i perquè l'asfalt està més fred, 
afegint l'alcalde que són contractes subvencionats per EMCORP. 

 
Miguel Jesus Mechó, regidor d’educació, pren la paraula per a aclarir que 

les ajudes d'adquisició de llibres d'infantil es tramitaran de la manera següent: 
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els interessats pagaran primer i, després, l’Ajuntament reembossarà la quantitat 
corresponent. 

 
La portaveu del PSPV-PSOE informa que la Junta de Govern Local ha 

acordat Iniciar l'expedient per a dur a terme l'aprovació del reglament de 
cerimonies civils i l'ordenança reguladora de seguretat i convivència ciutadana  
i que, una vegada siguen redactades i passades per normalització lingüística, 
és donarà compte als regidors per al seu estudi. 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, el president aixeca la sessió, el 

president aixeca la sessió, essent els 21.00 h del dia de la data, de la qual 
cosa, com a secretària, done fe. 

 
 
                  Vist i plau                     La secretaria, 

       L’alcalde, 
 
 
 

       Antoni F. Gaspar Ramos                              Inmaculada Moreno Serrano 
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